
ST A TUT ÁRNÍ MĚSTO OSTRAV A 
MĚSTSKÝ OBVOD PORUBA 

ZÁPIS 
z průběhu 78. schůze Rady městského obvodu Poroba 

ze dne 18.01.2018 

78. schůze Rady městského obvodu Poruba byla zahájena dne 01.02.2018 v 9.00 hodin. 
Zahájil a řídil Ing. Mihálik, starosta. 

Přítomní: dle prezenční listiny - ll členů. 
Omluven: ------

Rada městského obvodu Poruba je usnášeníschopná. 

Hlasování o schválení usnesení a zápisu ze 77. schůze Rady městského obvodu Poruba 
konané dne 18.01.2018. 

Hlasování: 11-0-0 

Podpisem usnesení včetně zápisu ze 78. schůze Rady městského obvodu Poruba pověřil 
Ing. Mihálik, starosta, p. Zábojníka, místostarostu. 

Ing. Mihálik - na programu 78. schůze Rady městského obvodu Poruba je 41 řádných 
materiálů a žádné přínosy. 

Hlasování o programu 78. schůze Rady městského obvodu Poruba: 11-0-0 

Ing. Mihálik - všichni členové Rady městského obvodu Poruba obdrželi v písemné podobě 
tyto materiály: 

- Vyjádření k výpovědi z nájmu "Bistro Florida", 
- Podíl nezaměstnaných osob v okrese Ostrava podle jednotlivých obcí k 31.12.2017, 
- Počty vytvořených pracovních příležitostí v rámci veřejně prospěšných prací. 

Rekapitulace programu jednání 78. schůze Rady městského obvodu Poruba: 
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Odpis pohledávky 
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Předchozí souhlas s uzavremm Smlouvy o spolupráci a přijetím 
výtěžku ze sbírky pořádanou KiK textil a Non-Food spol. s r.o. 
Dohoda o úhradě částky odpovídající výši nájemného za pozemek p.č. 
1860 v k.ú. Poruba-sever, obec Ostrava 
Náhrada škody na zdraví 
Stavba "Optické připojení PČR ulice Heyrovského" 
Stavba "Bytový dům Polská" - AREON s.r.o. - změna usnesení 
Stavba "Přípojka tepla pro zásobování objektu polyfunkčního domu na 
ul. Sokolovské" - zřízení věcného břemene - služebnosti 
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Materiál 
zvláštní 
povahy 
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Záměr pronájmu pozemku p.č. 244 7 v k.ú. Poruba, obec Ostrava - pod 
garáží 
Dohoda o skončení nájmu bytu a žádost o přednostní pronájem bytu na 
Havlíčkově náměstí v Ostravě-Porubě 
Hlasování na shromáždění společenství vlastníků jednotek 
Informace o uvolněných bytových jednotkách v roce 2017, které jsou 
ve vlastnictví statutárního města Ostravy, svěřeny městskému obvodu 
Poruba a způsob řešení jejich pronájmu novým nájemcům 
Nabídka předkupního práva ke stavbě garáže na pozemku p. č. 723, k. 
ú. Poruba, obec Ostrava 
Nabídka předkupního práva ke stavbě garáže na pozemku p. č. 1477, k. 
ú. Poruba, obec Ostrava 
Nabídka předkupního práva ke stavbě garáže na pozemku p. č. 2358/61, 
k. ú. Poruba-sever, obec Ostrava 
Návrh na uzavření dodatku k nájemní smlouvě - nebytový prostor U 
Oblouku 50115 
Návrh na uzavření dohody o spoluúčasti na úhradě nákladů spojených s 
užíváním telefonní linky v domě s pečovatelskou službou 
Návrh na zpětvzetí žaloby 
Uzavření smluv o přistoupení k dluhu dle ust. § 1892 občanského 
zákoníku v souvislosti s uzavřením nájemních smluv 
Souhlas se změnou užívání nebytového prostoru umístěného v domě na 
ul. Hlavní třída 867/30 
Udělení plné moci 
Záměr výpůjčky nemovitostí v k. ú. Poruba, obec Ostrava - sběrna 
Záměr výpůjčky pozemku p. č. 1953, jehož součástí je stavba garáže v 
k. ú. Poruba-sever, obec Ostrava 
Žádost o prominutí dluhu 
Finanční příspěvek na opravu přístupových chodníků na ulici K. 
Pokorného před vchody domu č. p. 1365, 1366 a 1367 
Projednání petice "Propojení vnitrobloku s ulicí Opavskou" 
Projednání výzvy Společenství vlastníků domu č. 1127/62 Ostrava 
Udělení souhlasu společnosti ČECH - ENGINEERING, a.s.
"Rekonstrukce VO oblast Bedřicha Nikodéma" 

Vyhodnocení veřejné zakázky malého rozsahu "Údržba dřevin na 
území městského obvodu Poruba" 

Metodický pokyn k zadávání veřejných zakázek 
Společná CZ-PL organizace kulturních aktivit dvou největších měst 
Euroregionu Silesia - podání žádosti o dotaci 
Společná CZ-PL organizace kulturních aktivit dvou největších měst 
Euroregionu Silesia - Dohoda o spolupráci na projektu realizovaného z 
prostředků Programu Interreg V -A Česká republika - Polsko 
Zadání veřejné zakázky malého rozsahu "Studie urbanistického 
prostoru Hlavní třídy v Ostravě-Porubě" 

"Smuteční obřadní síň a rozšíření hr'bitova, Ostrava - Poruba" -
vyhodnocení veřejné zakázky 
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Předchozí souhlas s přenecháním prostor v příspěvkové orgamzac1 
městského obvodu Poruba 
Souhlas se zapojením do výběrového řízení pro poskytnutí transferů 
Návrh rozpočtových úprav 
Odpisové plány dlouhodobého majetku příspěvkových organizací, 
zřízených statutárním městem Ostrava - městským obvodem Poruba, 
pro rok 2018 
Podání oznámení o skutečnostech nasvědčujících spáchání trestného 
činu ve věci tzv. Prodloužené Rudné 
Souhlas s udělením plné moci Mgr. Janě Wranikové, advokátce, k 
zastupování statutárního města Ostravy - městského obvodu Poruba ve 
věci ústavní stížnosti proti usnesení Okresního soudu v Ostravě ze dne 
l l. prosince 2017, č.j. 99 D 2726/2013 
Žádost spolku Lungta o připojení se ke kampani "Vlajka pro Tibet" 
Kontrola plnění usnesení 

Materiál č. 1 - Odpis pohledávky 

Usnesení Finančního výboru Zastupitelstva městského obvodu Poruba: 

10 

10 
08 

08 

Ol 

Ol 

Ol 

Ol 

Doporučuje souhlasit s odpisem pohledávky ve výši 750 Kč za paní XXXXXXXX 

X:XXXXXXX, bývalou uživatelkou Domova pro matky s dětmi příspěvkové organizace 
Centrum sociálních služeb. 
Dle důvodové zprávy. 

Dle předloženého návrhu usnesení. 

Hlasování: 11-0-0 
Rada městského obvodu Poruba po projednání přijala usnesení č. 2727/RMObl418178 

Materiál č. 2 - Předchozí souhlas s uzavřením Smlouvv o spolupráci a přijetím výtěžku 
ze sbírky pořádanou KiK textil a Non-Food spol. s r.o. 

Dle předloženého návrhu usnesení. 

Hlasování: 11-0-0 
Rada městského obvodu Poruba po projednání přijala usnesení č. 2728/RMObl418178 

Materiál č. 3 - Dohoda o úhradě částky odpovídající yýši nájemného za pozemek 
p.č. 1860 v k.ú. Poruba-sever, obec Ostrava 

Dle předloženého návrhu usnesení. 

Hlasování: 11-0-0 
Rada městského obvodu Poruba po projednání přijala usnesení č. 27291RMOb1418178 

Materiál č. 4 -Náhrada škody na zdraví 

Ing. Richter - žádám o opravu data v důvodové zprávě, hned na začátku první věty, která 
začíná "Dne 30.01.2017 na Úřad městského obvodu Poruba byla doručena žádost . . . . . . .  " a  to 
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tak, že datum 30.01.2017 bude nahrazeno datem 21.03.2017. Původní datum je nelogické 
vůči tomu, kdy se úraz stal. 
Ing. Mihálik - navrhuji úpravu důvodové zprávy dle výše uvedené žádosti a návrhu usnesení 

v bodě 1). 

Upravená důvodová zpráva: 
Dne 21.03.2017 na Úřad městského obvodu Poruba byla doručena žádost ...... . 

Upravený návrh usnesení v bodě 1): 
1) projednala 

žádost paní Světlany Badžové, nar. dne 9.3.1962, trvale bytem nám. Boženy Němcové 661/3, 
708 00 Ostrava - Poruba, o náhradu škody na zdraví dle upravené důvodové zprávy 

Dle upravené důvodové zprávy a upraveného návrhu usnesení. 

Hlasování: 11-0-0 
Rada městského obvodu Poruba po projednání přijala usnesení č. 2730/RMOb1418178 

Materiál č. 5 - Stavba "Optické připojení PČR ulice Heyrovského" 

Ing. Richter - žádám o opravu data v důvodové zprávě, hned na začátku první věty, která 

začíná "Dne 23.01.2017 jsme obdrželi žádost společnosti OVANET a.s . . . . . . .. " a to tak, že 
datum 23 .O 1.2017 bude nahrazeno datem 04.10.2017. 
Ing. Mihálik - navrhuji úpravu důvodové zprávy dle výše uvedené žádosti a návrhu usnesení 
v bodě 2). 

Upravená důvodová zpráva: 
Dne 04.10.2017 jsme obdrželi žádost společnosti OVANET a.s . ...... . 

Upravený návrh usnesení v bodě 2): 
2) rozhodla 

zřídit budoucí služebnost inženýrské sítě k částem pozemků p. č. 3543/1, 4423/1, 3544, 3550, 
3563/5 a 3558/1 vše k. ú. Poruba - sever, obec Ostrava, zakládající budoucímu oprávněnému 
OVANET a. s., se sídlem Hájkova 1100113, Přívoz, 702 00 Ostrava, IČ: 258 57 568, právo 
vlastním nákladem zřídit v částech pozemků p. č. 3543/1,4423/1, 3544, 3550, 3563/5 a 355811 
vše k. ú. Poruba - sever, obec Ostrava, stavbu sítě elektronických komunikací s názvem " 
Optické připojení PČR ul. Heyrovského", vstupovat a vjíždět na tyto pozemky v souvislosti 
s jejím zřízením, provozem, opravami, údržbou nebo odstraněním, a to v rozsahu, jak bude 
vyznačeno v geometrickém plánu pro vymezení rozsahu věcného břemene, 
a to za jednorázovou úhradu ve výši 500,- Kč za každý započatý běžný metr, minimálně však 
10.000,- Kč+ DPH vše upravené dle důvodové zprávy 

Dle upravené důvodové zprávy a upraveného návrhu usnesení. 

Hlasování: 11-0-0 
Rada městského obvodu Poruba po projednání přijala usnesení č. 2731/RMObl418178 

Materiál č. 6 - Stavba "Bytový dům Polská" - AREON s.r.o. - změna usnesení 

Dle předloženého návrhu usnesení. 
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Hlasování: 11-0-0 
Rada městského obvodu Poruba po projednání přijala usnesení č. 2732/RMOb1418/78 

Materiál č. 7 - Stavba "Přípojka tepla pro zásobování objektu polyfunkčního domu 
na ul. Sokolovské" - zřízení věcného břemene - služebnosti 

Dle předloženého návrhu usnesení. 

Hlasování: 11-0-0 
Rada městského obvodu Poruba po projednání přijala usnesení č. 2733/RMOb1418/78 

Materiál č. 8 - Záměr pronájmu pozemku p.č. 2447 v k.ú. Poruba, obec Ostrava 
-pod garáží 

Dle předloženého návrhu usnesení. 

Hlasování: 11-0-0 
Rada městského obvodu Poruba po projednání přijala usnesení č. 2734/RMOb1418/78 

Materiál č. 9 - Dohoda o skončení nájmu bytu a žádost o přednostní pronájem bytu 
na Havlíčkově náměstí v Ostravě-Porubě 

Dle předloženého návrhu usnesení. 

Hlasování: 11-0-0 
Rada městského obvodu Poruba po projednání přijala usnesení č. 2735/RM0b1418/78 

Materiál č. 10 - Hlasování na shromáždění společenství vlastníků jednotek 

Dle předloženého návrhu usnesení. 

Hlasování: 11-0-0 
Rada městského obvodu Poruba po projednání přijala usnesení č. 2736/RMOb1418/78 

Materiál č. ll - Informace o uvolněných bytových jednotkách v roce 2017, které jsou 
ve vlastnictví statutárního města Ostravy, svěřeny městskému obvodu Poruba a způsob 
řešení jejich pronájmu novým nájemcům 

Dle předloženého návrhu usnesení. 

Hlasování: 11-0-0 
Rada městského obvodu Poruba po projednání přijala usnesení č. 2737/RMOb1418/78 

Materiál č. 12 - Nabídka předkupního práva ke stavbě garáže na pozemku p. č. 723, 
k. ú. Poruba, obec Ostrava 

Usnesení Finančního výboru Zastupitelstva městského obvodu Poruba: 
Doporučuje variantu A. 
Rozhodnout o nevyužití předkupního práva ke stavbě bez č.p./č.ev. - garaze, ve 
spoluvlastnictví :XXXXXXXXXXX XXXXXXXXX, bytem XXX XXXXX XXXXX, 
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XXXXXXXXXXXXXXX a společnosti DAMIJANO REALITY s.r.o., se sídlem Vřesinská 
75/22, Ostrava-Poruba, stojící na pozemku ve vlastnictví SMO, svěřeném MOb Poruba - dle 
důvodové zprávy. 
5-2-1 
Doporučuje variantu B. 
Rozhodnout o využití předkupního práva ke stavbě bez č.p./č.ev.- garáže, ve spoluvlastnictví 
XXXXXXXXXXX XXXXXXXXX, bytem XXX XXXXX XXXXX, 

XXXXXXXXXXXXXXX a společnosti DAMIJANO REALITY s.r.o., se sídlem Vřesinská 
75/22, Ostrava-Poruba, stojící na pozemku ve vlastnictví SMO, svěřeném MOb Poruba za 
kupní cenu 160.000 Kč - dle důvodové zprávy. 
3-4-1 
Finančního výboru Zastupitelstva městského obvodu Poruba k tomuto bodu nepřijal usnesení. 

Ing. Mihálik- navrhuji hlasovat o variantě A. 

Dle předloženého návrhu usnesení- varianta A. 

Hlasování: 11-0-0 
Rada městského obvodu Poruba po projednání přijala usnesení č. 2738/RMOb1418178 

Materiál č. 13 - Nabídka předkupního práva ke stavbě garáže na pozemku p. č. 1477, 
k. ú. Poruba, obec Ostrava 

Usnesení Finančního výboru Zastupitelstva městského obvodu Poruba: 
Doporučuje variantu A. 
Rozhodnout o využití předkupního práva ke stavbě bez č.p./č.ev. - garáže, ve spoluvlastnictví 
XXXXXX XXXXXXXXXX, bytem XXXXXXX XXXXX, XXXXXXXXXXXXXX a 
XXXXXX XXXXXX, bytem XX XXXXXXXXX XXXXXX, XXXXXXXXXXXXXXX, 

stojící na pozemku ve vlastnictví SMO, svěřeném MOb Poruba za kupní cenu 180.000 Kč -
dle důvodové zprávy. 

Ing. Mihálik- navrhuji hlasovat o variantě A. 

Dle předloženého návrhu usnesení - varianta A. 

Hlasování: 11-0-0 
Rada městského obvodu Poruba po projednání přijala usnesení č. 2739/RMOb1418178 

Materiál č. 14 - Nabídka předkupního práva ke stavbě garáže na pozemku p. č. 2358/61, 
k. ú. Poruba-sever, obec Ostrava 

Ing. Mihálik- navrhuji hlasovat o variantě A. 

Dle předloženého návrhu usnesení -varianta A. 

Hlasování: 9-1-1 
Mgr. Zuzana Bajgarová 
doc. Ing. Robert Čep, Ph.D. 
doc. Ing. Dagmar Válková, CSc. 
Petr Zábojník 

ANO 2011 Pro 
ANO 2011 Pro 
ANO 2011 Pro 
ANO 2011 Pro 
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Mgr. Tomáš Gurecký ČSSD Pro 
Ing. Dalibor Malík ČSSD Pro 
Ing. Petr Mihálik ČSSD Pro 
Ing. Ivana Onderková ČSSD Proti 
Ing. Petr Stachura ČSSD Pro 
Mgr. et Bc. Vojtěch Curylo, DiS. KDU-ČSL Zdržel se 
Ing. Vladimír Tlach KDU-ČSL Pro 
Rada městského obvodu Poruba po projednání přijala usnesení č. 2740/RMOb1418178 

Materiál č. 15 - Návrh na uzavření dodatku k nájemní smlouvě - nebytový prostor 
U Oblouku 50115 

Usnesení Finančního výboru Zastupitelstva městského obvodu Poruba: 
Doporučuje souhlasit s uzavřením Dodatku č. 1 k Nájemní smlouvě č. 2014/03/03/0193 
uzavřené s nájemcem- společností MUDr. Vladimír Pokorný s.r.o., se sídlem Jabloňová 814, 
Vřesina - dle důvodové zprávy. 

Dle předloženého návrhu usnesení. 

Hlasování: 11-0-0 
Rada městského obvodu Poruba po projednání přijala usnesení č. 2741/RMOb1418178 

Materiál č. 16 - Návrh na uzavření dohody o spoluúčasti na úhradě nákladů spojených 
s užíváním telefonní linky v domě s pečovatelskou službou 

Dle předloženého návrhu usnesení. 

Hlasování: 11-0-0 
Rada městského obvodu Poruba po projednání přijala usnesení č. 2742/RMOb1418178 

Materiál č. 17 - Návrh na zpětvzetí žaloby 

Usnesení Finančního výboru Zastupitelstva městského obvodu Poruba: 
Doporučuje souhlasit s nevzetím zpět žaloby a neuzavření mimosoudní dohody s žalovaným 
XXXXXXXX XXXXXXXX, bytem XX XXXXXXXX XXXXXX, 

XXXXXXXXXXXXXXX- dle důvodové zprávy. 

Dle předloženého návrhu usnesení. 

Hlasování: 11-0-0 
Rada městského obvodu Poruba po projednání přijala usnesení č. 2743/RMOb1418178 

Materiál č. 18 - Uzavření smluv o přistoupení k dluhu dle ust. § 1892 občanského 
zákoníku v souvislosti s uzavřením nájemních smluv 

Usnesení Finančního výboru Zastupitelstva městského obvodu Poruba: 
Doporučuje souhlasit s rozhodnutím o uzavření smluv o přistoupení k dluhu s uvedenými 
fyzickými osobami, které na straně přistupujícího dlužníka přistoupí k dluhům váznoucím na 
bytovém fondu ve vlastnictví SMO, svěřeném MOb Poruba v nabízené výši: 
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XXXXXXXX XXXXXXXX, bytem XXXXXXXX XXXXXX, 

XXXXXXXXXXXXXXXXX, nabízená částka 125.000 Kč, 

XXXX XXXXXXXXX XXXXXXXXXXX, bytem X XXXXXXX XXXX, 

XXXXXXXXXXXXXXXXX, nabízená částka 
61.100 Kč, 

XXXXXXXX XXXXXXXX, bytem X XXXXXXX XXXX, 

XXXXXXXXXXXXXXXXX, nabízená částka 35.001 Kč, 

XXXXXXXXX XXXXXXXX, bytem X XXXXXXX XXXX, 

XXXXXXXXXXXXXXXXX, nabízená částka 90.000 Kč. 
Dle důvodové zprávy. 

Dle předloženého návrhu usnesení. 

Hlasování: 11-0-0 
Rada městského obvodu Poruba po projednání přijala usnesení č. 2744/RMOb1418/78 

Materiál č. 19 - Souhlas se změnou užívání nebytového prostoru umístěného v domě 
na ul. Hlavní třída 867/30 

Dle předloženého návrhu usnesení. 

Hlasování: 11-0-0 
Rada městského obvodu Poruba po projednání přijala usnesení č. 2745/RMOb1418/78 

Materiál č. 20 - Udělení plné moci 

Mgr. Gurecký - předpokládám, že s advokátní kanceláří, která vyhrála výběrové řízení, je 
uzavřena nějaká smlouva, na základě které je vystavena Generální plná moc. Můj dotaz zní, 
na základě čeho my ke každému případu vystavujeme zvláštní plnou moc, proč nepoužijeme 
Generální plnou moc? Jelikož odměny, které se hradí externí advokátní kanceláři jsou nemalé, 
a relativně bych řekl, že se jedná o ne právně komplikovaný soudní spor, z jakého důvodu 
byla vybrána na řešení tohoto případu externí advokátní kancelář, proč v řešení případu není 
nadále pokračováno našimi právníky? 
Mgr. Fiala - odpověď na první dotaz - pokud já vím, tak součástí smlouvy uzavřené 
s advokátní kanceláří Pyšný, Srba & Partneři žádná generální plná moc není. 
Bc. Lehká - odpověď na druhý dotaz- myslím si, že je to dosti složitý případ. JUDr. Čegan 
již byl v této záležitosti u soudu. Na základě rozboru, který jsme dostali od advokátní 
kanceláře, soudíme, že je to dosti komplikované a na základě vnitřní dohody jsme dospěli 
k závěru, že by se toho případu mohli ujmout. Tím nechci podcenit schopnosti našich kolegů. 
A výše odměny advokátní kanceláře neznám. 

Dle předloženého návrhu usnesení. 

Hlasování: 11-0-0 
Rada městského obvodu Poruba po projednání přijala usnesení č. 2746/RMOb1418/78 

Materiál č. 21 - Záměr yýpůjčky nemovitostí v k. ú. Poruba, obec Ostrava - sběrna 

Dle předloženého návrhu usnesení. 
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Hlasování: 11-0-0 
Rada městského obvodu Poruba po projednání přijala usnesení č. 2747/RMObl418/78 

Materiál č. 22 - Záměr VÝpůjčky pozemku p. č. 1953, jehož součástí je stavba garáže 
v k. ú. Poruba-sever, obec Ostrava 

Dle předloženého návrhu usnesení. 

Hlasování: 10-1-0 
Mgr. Zuzana Bajgarová ANO 20 ll Pro 
doc. Ing. Robert Čep, Ph.D. ANO 2011 Pro 
doc. Ing. Dagmar Válková, CSc. ANO 20 ll Pro 
Petr Zábojník ANO 2011 Pro 
Mgr. Tomáš Gurecký ČSSD Pro 
Ing. Dalibor Malík ČSSD Pro 
Ing. Petr Mihálik ČSSD Pro 
Ing. Ivana Onderková ČSSD Proti 
Ing. Petr Stachura ČSSD Pro 
Mgr. et Bc. Vojtěch Curylo, DiS. KDU-ČSL Pro 
Ing. Vladimír Tlach KDU-ČSL Pro 
Rada městského obvodu Poruba po projednání přijala usnesení č. 2748/RM0b1418/78 

Materiál č. 23 - Žádost o prominutí dluhu 

Ing. Mihálik - navrhuji hlasovat o variantě A. 

Dle předloženého návrhu usnesení- varianta A. 

Hlasování: 10-0-1 
Mgr. Zuzana Bajgarová ANO 20 l l  Pro 
doc. Ing. Robert Čep, Ph.D. ANO 2011 Pro 
doc. Ing. Dagmar Válková, CSc. ANO 2011 Pro 
Petr Zábojník ANO 2011 Pro 
Mgr. Tomáš Gurecký ČSSD Pro 
Ing. Dalibor Malík ČSSD Pro 
Ing. Petr Mihálik ČSSD Pro 
Ing. Ivana Onderková ČSSD Zdržel se 
Ing. Petr Stachura ČSSD Pro 
Mgr. et Bc. Vojtěch Curylo, DiS. KDU-ČSL Pro 
Ing. Vladimír Tlach KDU-ČSL Pro 
Rada městského obvodu Poruba po projednání přijala usnesení č. 2749/RMObl418/78 

Materiál č. 24 Finanční příspěvek na opravu přístupových chodníků 
na ulici K. Pokorného před vchody domu č. p. 1365, 1366 a 1367 

Ing. Mihálik- upozorňuji, že materiál "Finanční příspěvek na opravu přístupových chodníků 
na ulici K. Pokorného před vchody domu č. p. 1365, 1366 a 1367" nepodepsal Mgr. Fiala 
a navrhuji hlasovat o variantě A. 

Dle předloženého návrhu usnesení- varianta A. 
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Hlasování: 11-0-0 
Rada městského obvodu Poruba po projednání přijala usnesení č. 2750/RMObl418/78 

Materiál č. 25 - Projednání petice "Propojení vnitrobloku s ulicí Opavskou" 

Dle předloženého návrhu usnesení. 

Hlasování: 11-0-0 
Rada městského obvodu Poruba po projednání přijala usnesení č. 2751/RMOb1418/78 

Materiál č. 26 - Projednání yýzvy Společenství vlastníků domu č. 1127/62 Ostrava 

Dle předloženého návrhu usnesení. 

Hlasování: 11-0-0 
Rada městského obvodu Poruba po projednání přijala usnesení č. 2752/RMObl418178 

Materiál č. 27 Udělení souhlasu společnosti ČECH ENGINEERING, 
a.s.- "Rekonstrukce VO oblast Bedřicha Nikodéma" 

Dle předloženého návrhu usnesení. 

Hlasování: 11-0-0 
Rada městského obvodu Poruba po projednání přijala usnesení č. 2753/RMObl418/78 

Materiál zvláštní povahy č. 28 - Vyhodnocení veřejné zakázky malého rozsahu "Údržba 
dřevin na území městského obvodu Poruba" 

Dle předloženého návrhu usnesení. 

Hlasování: 11-0-0 
Rada městského obvodu Poruba po projednání přijala usnesení č. 2754/RMObl418/78 

Ing. Mihálik - úkol pro Ing. Choduru, vedoucího odboru komunálních služeb. Společnost 
ARBOR MORA VIA s.r.o. má ve své péči 3 nebo 4 zápěstky sekvoje severoamerické. 
Prověřte, jak to vypadá, dělají to do balu, aby se to pak dalo někde vysadit. Zapomenulo se na 
to, vleče se to už několik let, tak jestli se daří nebo stromy uhynuly. 

Materiál č. 29 - Metodický pokyn k zadávání veřejných zakázek 

Mgr. Bajgarová - navrhuji následující úpravy: První úprava spočívá v tom, že v zakázkách 
nad 500 tis. Kč do 2 mil Kč má Rada městského obvodu Poruba rozhodnout o zrušení 
zakázky a ono to velmi často způsobuje prodlevy, protože to vyhlašuje odbor a v případě, kdy 
nedojde žádná nabídka, tak se to musí zrušit a to musí jít do Rady městského obvodu Poruba a 
až pak to můžeme znovu vyhlásit. Takže navrhuji zrušení přesunout do kompetence odboru 
s uzavření smlouvy a všechno ostatní nechávat na rozhodnutí Rady městského obvodu 
Poruba. Dále žádám přeformulovat větu o oslovených dodavatelích, protože nyní je 
v metodickém pokynu doslova uvedeno "Dodavatel, kterému bude zaslána výzva, musí 
splňovat všechny její podmínky a požadavky." Nicméně, my si nemůžeme být vždy 100% 
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vědomi, že to tak je. Takže navrhujeme přeformulovat znění na: "Budou osloveni dodavatelé, 
u kterých se předpokládá, že jsou schopni plnit předmět plnění. 
Ing. Mihálik - takže dochází k následujícím úpravám: V bodě 3) metodického pokynu se 
odstavec začínající "případné rozhodnutí zadavatele o zrušení řízení. . . . . ... "přesouvá před 
odstavec začínající větou "Výše uvedené úkony budu realizovány .....  ". Dále v oddíle Obecná 
ustanoví, bod c) se přeformulovává: "Aby nedocházelo k zvýhodňování některých účastníků, 
je nutné měnit okruh vyzývaných dodavatelů. Budou osloveni dodavatelé, u kterých se 
předpokládá, že jsou schopni řádně plnit předmět plnění. Dále navrhuji úpravu návrhu 
usnesení v bodě 1) a 2) následovně: 
1) projednala 

upravený návrh Metodického pokynu k zadávání veřejných zakázek 
2) schvaluje 

Metodický pokyn k zadávání veřejných zakázek dle upraveného návrhu uvedeného v příloze č. 
1 tohoto materiálu 

Dle upravené přílohy č. 1 a upraveného návrhu usnesení. 

Hlasování: 10-0-1 
Mgr. Zuzana Bajgarová ANO 2011 Pro 
doc. Ing. Robert Čep, Ph.D. ANO 2011 Pro 
doc. Ing. Dagmar Válková, CSc. ANO 2011 Pro 
Petr Zábojník ANO 2011 Pro 
Mgr. Tomáš Gurecký ČSSD Pro 
Ing. Dalibor Malík ČSSD Pro 
Ing. Petr Mihálik ČSSD Pro 
Ing. Ivana Onderková ČSSD Zdržel se 
Ing. Petr Stachura ČSSD Pro 
Mgr. et Bc. Vojtěch Curylo, DiS. KDU-ČSL Pro 
Ing. Vladimír Tlach KDU-ČSL Pro 
Rada městského obvodu Poruba po projednání přijala usnesení č. 2755/RMObl418178 

Materiál č. 30 - Společná CZ-PL organizace kulturních aktivit dvou největších měst 
Euroregionu Silesia - podání žádosti o dotaci 

Usnesení Finančního výboru Zastupitelstva městského obvodu Poruba: 
Doporučuje souhlasit: 

s podáním žádosti o poskytnutí dotace z Programu Interreg V -A Česká republika -
Polsko na projekt Společná CZ-PL organizace kulturních aktivit dvou největších měst 
Euroregionu Silesia, 

s předfinancováním projektu Společná CZ-PL organizace kulturních aktivit dvou 
největších měst Euroregionu Silesia ve výši celkových předpokládaných výdajů, 
tj. 150.000 EUR vč. DPH, z toho: 

v roce 2018: 40.000 EUR vč. DPH 

v roce 2019: 55.000 EUR vč. DPH 

v roce 2020: 55.000 EUR vč. DPH 

se schválením spolufinancování projektu Společná CZ-PL organizace kulturních aktivit 
dvou největších měst Euroregionu Silesia v minimální výši 1 O % z celkových 
předpokládaných výdajů, tj. v celkové předpokládané výši 15.000 EUR vč. DPH, z toho: 

v roce 2018: 4.000 EUR vč. DPH 
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v roce 2019: 5.500 EUR vč. DPH 

v roce 2020: 5.500 EUR vč. DPH 
Dle důvodové zprávy. 

Dle předloženého návrhu usnesení. 

Hlasování: 11-0-0 
Rada městského obvodu Poruba po projednání přijala usnesení č. 2756/RMObl418178 

Materiál č. 31 - Společná CZ-PL organizace kulturních aktivit dvou největších měst 
Euroregionu Silesia - Dohoda o spolupráci na projektu realizovaného z prostředků 
Programu Interreg V -A Česká republika - Polsko 

Dle předloženého návrhu usnesení. 

Hlasování: 11-0-0 
Rada městského obvodu Poruba po projednání přijala usnesení č. 2757/RMOb1418178 

Materiál č. 32 - Zadání veřejné zakázky malého rozsahu "Studie urbanistického 
prostoru Hlavní třídy v Ostravě-Porubě" 

Dle předloženého návrhu usnesení. 

Hlasování: 11-0-0 
Rada městského obvodu Poruba po projednání přijala usnesení č. 2758/RM0bl418178 

Materiál zvláštní povahy č. 33 - "Smuteční obřadní síň a rozšíření hřbitova, 
Ostrava - Poruba" - vyhodnocení veřejné zakázky 

Mgr. et Bc. Vojtěch Curylo, DiS. - předpokládám, že zakázka je na vypracování projektové 
dokumentace. V materiálu jsem to nikde nevyčetl. Žádám o doplnění této informace 
do usnesení. Na poslední stránce důvodové zprávy, pod tabulkou, se konstatuje, 
že se doporučuje zadavateli uzavřít smlouvu s účastníkem, který předložil ekonomicky 
nejvýhodnější nabídku. Ale dle uvedené tabulky je ekonomicky nejvýhodnější nabídka, dle 
ceny, od společnosti ATELIER 38, s.r.o. Nebylo by vhodnější to přeformulovat? 
Mgr. Bajgarová - je to dáno podle zákona, hodnotí se celek. I když tam jsou jiná kritéria, tak 
je to jako ekonomicky nejvýhodnější nabídka podle globálních kritérií. To nemá jiné 
odůvodnění. 

Dle předloženého návrhu usnesení. 

Hlasování: 10-0-0 
Mgr. Zuzana Bajgarová 
doc. Ing. Robert Čep, Ph.D. 
doc. Ing. Dagmar Válková, CSc. 
Petr Zábojník 
Mgr. Tomáš Gurecký 
Ing. Dalibor Malík 
Ing. Petr Mihálik 
Ing. Ivana Onderková 

ANO 2011 
ANO 2011 
ANO 2011 
ANO 2011 
ČSSD 
ČSSD 
ČSSD 
ČSSD 
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Ing. Petr Stachura ČSSD Pro 
Mgr. et Bc. Vojtěch Curylo, DiS. KDU-ČSL Pro 
Ing. Vladimír Tlach KDU-ČSL Pro 
Rada městského obvodu Poruba po projednání přijala usnesení č. 2759/RMObl418178 

Materiál č. 34 - Předchozí souhlas s přenecháním prostor v příspěvkové organizaci 
městského obvodu Poruba 

Dle předloženého návrhu usnesení. 

Hlasování: 11-0-0 
Rada městského obvodu Poruba po projednání přijala usnesení č. 2760/RMObl418/78 

Materiál č. 35 - Souhlas se zapojením do výběrového řízení pro poskytnutí transferů 

Dle předloženého návrhu usnesení. 

Hlasování: 11-0-0 
Rada městského obvodu Poruba po projednání přijala usnesení č. 2761/RMObl418178 

Materiál č. 36 - Návrh rozpočtových úprav 

Usnesení Finančního yýboru Zastupitelstva městského obvodu Poruba: 
Bere na vědomí a doporučuje schválit návrh rozpočtových úprav- dle důvodové zprávy. 

Ing. Solanský - obdrželi jsme požadavek z odboru rozvoje obvodu na navýšení rozpočtu 
kapitálových výdajů a proto navrhuji doplnění bodu 1) návrhu usnesení o bod zvýšení 
rozpočtu kapitálových výdajů o 60 tis. Kč - Bludný balvan a o 22 tis. Kč - Podzemní 
kontejnery. Zdroj krytí bude snížení kapitálových výdajů o 60 tis. Kč - Projektová 
dokumentace staveb a o 22 tis. Kč - Sběr a svoz komunálního odpadu ODPA 3722 tzn. 
3326/6121, ORG 009198 Bludný balvan + 60 000 Kč 
2219/6121, ORG 0509001 PD Slavíkova parkoviště - 60 000 Kč 
Jedná se o přesun finančních prostředků z důvodu zajištění dočasného osvětlení pietního 
místa válečného hrobu u Bludného balvanu do doby, než dojde k trvalému připojení na 
soustavu ČEZ a. s. Trvalé připojení osvětlení je v přípravě, předpoklad realizace je 04/2018. 

3326/6121, ORG 008763 Podzemní kontejnery I. + 22 000 Kč 
3722/5169 Podzemní kontejnery I. - 22 000 Kč 
Jedná se o přesun finančních prostředků z běžných výdajů do kapitálových výdajů, za účelem 
zaplacení závěrečné zprávy k projektu Podzemní kontejnery I, na který byla přiznána dotace. 
Náklady na celý projekt jsou investiční. 
Ing. Mihálik - navrhuji hlasovat o návrhu usnesení s úpravou v bodě 1 ), a to dle výše 
uvedeného návrhu. 

Upravený návrh usnesení v bodě 1 ) : 

1) schvaluje 
*zvýšení rozpočtu běžných výdajů 
o 990 tis. Kč ..... ODP A 3111 - Mateřské školy 
*snížení rozpočtu běžných výdajů 
o 990 tis. Kč ..... ODPA 3900 - Ostatní služby pro obyvatelstvo- participativní rozpočet 
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*zvýšení rozpočtu kapitálových výdajů 
o l l  000 tis. Kč ..... Předfinancování projektu "Lepší přístup k výuce jazyků na základních 
školách v Ostravě-Porobě" 

* zvýšení fmancování 
o ll 000 tis. Kč ..... POL 8115 - změny stavu krátkodobých prostředků na bankovních 
účtech/prostředky základního běžného účtu 
*zvýšení rozpočtu kapitálových výdajů 
o 20 tis. Kč ..... Projektová dokumentace venkovního hřiště při ZŠ J. Valčíka 4411 
* snížení rozpočtu běžných výdajů 
o 20 tis. Kč ..... ODPA 3113- Základní školy 
* zvýšení rozpočtu kapitálových výdajů 
o 60 tis. Kč ...... Bludný balvan - osvětlení 
o 22 tis. Kč ...... Podzemní kontejnery I 
* snížení kapitálových výdajů 
o 60 tis. Kč ...... Projektové dokumentace staveb 
* snížení rozpočtu běžných výdajů 
o 22 tis. Kč ...... ODP A 3 722 Sběr a svoz komunálního odpadu 

Dle upraveného návrhu usnesení. 

Hlasování: 11-0-0 

Rada městského obvodu Poruba po projednání přijala usnesení č. 2762/RMOb1418178 

Materiál č. 37 - Odpisové plány dlouhodobého majetku příspěvkových organizací, 
zřízených statutárním městem Ostrava - městským obvodem Poruba, pro rok 2018 

Usnesení Finančního yýboru Zastupitelstva městského obvodu Poruba: 
Bere na vědomí a doporučuje souhlasit s odpisovými plány dlouhodobého majetku 
příspěvkových organizací, pořízených statutárním městem Ostrava - městským obvodem 
Poruba, pro rok 2018. 
Dle důvodové zprávy. 

Dle předloženého návrhu usnesení. 

Hlasování: 11-0-0 
Rada městského obvodu Poruba po projednání přijala usnesení č. 2763/RMOb1418178 

Materiál č. 38 - Podání oznámení o skutečnostech nasvědčujících spáchání trestného 
činu ve věci tzv. Prodloužené Rudné 

Ing. Mihálik - navrhuji materiál "Podání oznámení o skutečnostech nasvědčujících spáchání 
trestného činu ve věci tzv. Prodloužené Rudné" stáhnout z projednávání na 78. schůzi Rady 
městského obvodu Poruba, doplnit materiál a opětovně projednat na příští schůzi Radě 
městského obvodu Poruba. 

Materiál "Podání oznámení o skutečnostech nasvědčujících spáchání trestného činu ve věci 
tzv. Prodloužené Rudné" byl stažen z projednávání na 78. schůzi Rady městského obvodu 
Poruba konané dne 01.02.2018. 

14 



Materiál č. 39 - Souhlas s udělením plné moci Mgr. Janě Wranikové, advokátce, 
k zastupování statutárního města Ostravv - městského obvodu Poroba ve věci ústavní 
stížnosti proti usnesení Okresního soudu v Ostravě ze dne ll. prosince 2017, č.j. 99 D 
2726/2013 

Dle předloženého návrhu usnesení. 

Hlasování: 1 0-0-1 
Mgr. Zuzana Bajgarová ANO 2011 Pro 
doc. Ing. Robert Čep, Ph.D. ANO 2011 Pro 
doc. Ing. Dagmar Válková, CSc. ANO 2011 Pro 
Petr Zábojník ANO 2011 Pro 
Mgr. Tomáš Gurecký ČSSD Pro 
Ing. Dalibor Malík ČSSD Pro 
Ing. Petr Mihálik ČSSD Pro 
Ing. Ivana Onderková ČSSD Zdržel se 
Ing. Petr Stachura ČSSD Pro 
Mgr. et Bc. Vojtěch Curylo, DiS. KDU-ČSL Pro 
Ing. Vladimír Tlach KDU-ČSL Pro 
Rada městského obvodu Poroba po projednání přijala usnesení č. 2764/RMObl418/78 

Materiál č. 40- Žádost spolku Lungta o připojení se ke kampani "Vlajka pro Tibet" 

Mgr. et Bc. Curylo, DiS. - navrhuji hlasovat o variantě B. 
Ing. Mihálik - budeme hlasovat o variantě B. 

Hlasování: 5-1-5 
Mgr. Zuzana Baj&arová ANO 2011 Pro 
doc. Ing. Robert Cep, Ph.D. ANO 2011 Zdržel se 
doc. Ing. Dagmar Válková, CSc. ANO 2011 Proti 
Petr Zábojník ANO 2011 Zdržel se 
Mgr. Tomáš Gurecký ČSSD Zdržel se 
Ing. Dalibor Malík ČSSD Pro 
Ing. Petr Mihálik ČSSD Zdržel se 
Ing. Ivana Onderková ČSSD Zdržel se 
Ing. Petr Stachura ČSSD Pro 
Mgr. et Bc. Vojtěch Curylo, DiS. KDU-ČSL Pro 
Ing. Vladimír Tlach KDU-ČSL Pro 

Ing. Mihálik - materiál "Žádost spolku Lungta o připojení se ke kampani "Vlajka pro Tibet"" 
nebyl schválen ve variantě B, navrhuji hlasovat o variantě A. 

Hlasování: 4-2-5 
Mgr. Zuzana Bajgarová 
doc. Ing. Robert Čep, Ph.D. 
doc. Ing. Dagmar Válková, CSc. 
Petr Zábojník 
Mgr. Tomáš Gurecký 
Ing. Dalibor Malík 
Ing. Petr Mihálik 

ANO 2011 
ANO 2011 
ANO 2011 
ANO 2011 
ČSSD 
ČSSD 
ČSSD 
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Proti 
Pro 
Pro 
Pro 
Pro 
Zdržel se 
Zdržel se 



Ing. Ivana Onderková ČSSD Zdržel se 
Ing. Petr Stachura ČSSD Zdržel se 
Mgr. et Bc. Vojtěch Curylo, DiS. KDU-ČSL Zdržel se 
Ing. Vladimír Tlach KDU-ČSL Proti 
Rada městského obvodu Poruba na své 78. schůzi, konané dne 01.02.2018 nepřijala 
k předloženému materiálu "Žádost spolku Lungta o připojení se ke kampani "Vlajka 
pro Tibet"" žádné usnesení. 

Materiál č. 41 -Kontrola plnění usnesení 

Dle předloženého návrhu usnesení. 

Hlasování: 11-0-0 
Rada městského obvodu Poruba po projednání přijala usnesení č. 2765/RMOb1418178 

Diskuze/připomínky: 

Ing. Tlach 
požádal Ing. Stachuru, místostarostu, o vyjádření se k předložené informaci, týkající se 
bistra - Florida. 
Ing. Stachura- požádal Ing. Malíka, místostarostu, aby vysvětlil, jak je to s vyúčtováním 
13 500 Kč za provoz předzahrádky, protože oni ji mají skutečně vypůjčenou, za výpůjčku 
neplatí nic, ale platí za zábor veřejného prostranství. 
Ing. Malík- v tomto konkrétním případě se jedná o předzahrádku, takže platí jako každý 
jiný poplatek za užívání předzahrádky. Nic jiného to není. Tady nic nesouvisí s tím, 
že mají něco ve výpůjčce. 
Ing. Mihálik- v předložené informaci jsou odkazy na proběhlá jednání. 
Ing. Stachura - ano, jednání proběhla, nájemce si stěžoval, že mu teče do objektu, že 
potřebuje spravit střechu. Jelikož jsme věděli, že v dané lokalitě je do budoucna 
uvažováno o rozvoji plochy, tak jsem mu v žádném případě nemohl říct, že se tam nikdy 
nebude nic stavět. Protože projekty na rozvoj tzv. Evropského náměstí 
už v té době existovaly. Bavili jsme se o tom, a to už si opravdu nevzpomínám, 
že následujících pět let se nebude nic realizovat. Střechu jsme opravili, objekt je 
v majetku obvodu, a ve spolupráci s odborem komunálních služeb tam byly několikrát 
dělány prořezy stromů. Tzn., že jsme jim velmi vstřícně pomáhali s tím, ať jim tam listí 
nepadá na střechu a v rámci toho, co bylo vysoutěženo, oprava střechy byla provedena 
tak, jak měla být, byl tam technický stavební dozor. Střecha byla opravena v rámci 
projektové dokumentace. 
Ing. Tlach - proč nebylo nájemci oznámeno, že máme zájem nájem objektu vypovědět? 
Vím, že to není naše povinnost, ale z lidského hlediska. 
Ing. Stachura - možná jim to mohlo být oznámeno. Je to centrum Poruby, chodí tam 
hodně občanů. Jak to tam vypadá, to myslím musí všichni členové Rady městského 
obvodu Poruba vidět. Do toho objektu nikdo neinvestoval a hlavně tam neprováděl 
činnost, kterou přislíbili ve smlouvě. V nájemní smlouvě měli přesně stanovené, co tam 
mělo být- prodej domácích výrobků apod. a nic z toho se nikdy nestalo. 
Ing. Mihálik - dopis ve svém závěru říká, že ho máme brát jako informativní, tudíž 
tak činíme. Pisatel nepožaduje odpověď. 
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Mgr. Gurecký 
podal informaci z jednání Komise pro bezpečnost a transparentnost Rady městského 
obvodu Poruba (dále jen komise), kde jako hosté byli přítomní zástupci městské i státní 
policie. Byla vyhodnocena dosti problémová lokalita u restaurace "V Zahradkách" na 8. 
obvodě v Ostravě-Porubě s tím, že tam dochází k problému v době, kdy hosté chodí 
kouřit ven v nočních hodinách. Jsou tam velmi častá oznámení z okolních domů. Je to 
takřka neřešitelné, protože policie přijde na místo, kde je 5 - 20 lidí, není schopna říci, 
kdo z nich se tam hlasitě projevuje, na druhou stranu bylo poukázáno na to, že 
v restauračním zařízení Bohemia, kde diskotéky jsou také, si ochranka toho restauračního 
zařízení dokáže sjednat nápravu nejen uvnitř, ale i před restauraci. Z mé strany, ne že by 
to vyplynulo z úkolu komise, se přimlouvám za to, jestli by na úrovni vedení města, tzn. 
za účasti pana starosty nebo příslušného místostarosty, mohla být vyvolána nějaká 
jednání s provozovateli těchto problematických restauračních zařízení a najít nějaké 
faktické řešení, aby nedocházelo k rušení nočního klidu. Např. cestou, jak to má zařízené 
restaurace Bohemia. 
Mgr. Bajgarová- že je to nejproblémovější lokalita vyšlo z jednání policie nebo z jednání 
komise? 
Mgr. Gurecký - komise si zve na jednání hosty a toto vyplynulo zejména z prezentace 
městské policie. 
p. Zábojník - já pronajímatele budovy restaurace "V Zahradách" znám osobně. Tuto 
situace jsme již řešili na začátku volebního období, kdy ještě nebyl v platnosti 
protikuřácký zákon. Je v platnosti protikuřácký zákon, a jakmile je diskotéka, tak během 
noci 20 - 50 lidí vyjde ven, zapálí si cigaretu a s tím nemůže dělat nic ani městská 
policie. Zjistit, kde je míra rušení nočního klidu v nějaké určité hladině běžného hovoru 
bude problém, protože panelákové sídliště funguje jako obří reproduktor. Samozřejmě je 
pozvu na jednání. Určitě to znovu udělám. 
Ing. Mihálik - jelikož pan místostarosta Zábojník se zná s provozovateli, tak 
zprostředkuje schůzku se členy komise. Já bych se této schůzky také zúčastnil. Můžeme 
se sejít, vyjádřit naší nespokojenost a hledat řešení. 

Ing. Stachura 
včera na Zastupitelstvu města Ostravy byl projednán znovu záměr města prodat pozemky 
v Areálu lehké průmyslové zóny Nad Porubkou. Oproti našemu záměru, tak jak byl 
schválen v Zastupitelstvu městského obvodu Poruba, pan primátor, i když to bylo předem 
projednáno s Ing. Babincem, náměstkem primátora, tak trval na tom, aby se ve formulaci 
změnilo jedno slovo - každý z uchazečů je oprávněn navýšit předloženou nabídku 
výlučně ve vztahu k nabízené kupní ceně nejpozději do rozhodnutí Zastupitelstva 
městského obvodu Poruba o prodeji. Nakonec jsem uznal, že má pan primátor pravdu. 
Vystoupil k tomu ještě nějaký člen Zastupitelstva města Ostravy, který laicky řekl, že by 
mohl přijít někdo, kdo to na základě toho, že ostatní uchazeči podali nižší, tak řekne, tak 
já dám o 200 tis. méně. Čili logiku to má, proto jsem s tím souhlasil a takto to už je od 
včerejška vyvěšeno na naší úřední desce. Rovněž jsem se na zasedání Zastupitelstva 
města Ostravy zeptal na chemičku - byl jsem k tomu požádán na poradě vedení. 
Chemička před 30 i 1 O léty vyráběla anilin. Nakonec se k tomu vyjadřoval vedoucí 
odboru životního prostředí. Město ví o tom, že je tam výroba anilinu, žádná jiná výroba 
se tam nechystá a pokud by tomu tak bylo, tak o tom musí město informovat a existuje 
"Plán nebezpečné zóny", ve které jsou občané informováni, kdyby k něčemu došlo. A 
tato nebezpečná zóna je evidována okolo chemičky a občané musí být v nějakém 
časovém intervalu informováni, že v chemičce došlo k nějakému problému. Čili hygiena i 
město o tom ví, nic nového se tam nechystá, bylo mi vyvráceno jakékoliv tvrzení občanů. 
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Ing. Malík 
úkol z minulé schůze Rady městského obvodu Poruba - náhrada škody na osobním 
vozidle Hyunday, kdy přenosná značka spadla na toto auto. My, ani společnost K+K 
Kopečný, s. r. o. (dále jen společnost), která značky instalovala, jsme neuznali 
odpovědnost. Proběhlo jednání s p. Kopečným, jednatelem společnosti, nicméně 
společnost trvá na svém původním rozhodnutí, značka je normovaná a byla umístěna 
podle platného projektu. Také zde padlo, že společnost nebyla pojištěna - pan jednatel 
toto tvrzení vyvrátil a uvedl, že jsou na takovéto věci pojištěni, ale v tomto případě není 
nutno, aby škodu vymáhali po pojišťovně, protože značka byla normovaná, podle 
výkresu a schválena projektantem. 
Ing. Mihálik - ano, dotaz padl, jestli je společnost pojištěna, protože pak by měla ona 
plnit poškozenému. Jestliže to je tak, že pojišťovna neshledá ani u ní žádná zavinění, 
pak má poškozený bohužel smůlu, protože škoda nemůže být kryta pojistkou. 

Ing. Mihálik 
podal informace ze sboru starostů z 29.01.2018. Bude vypsáno druhé kolo dotace města 
na detektory požáru do bytových domů. To je informace pro Ing. Stachuru, místostarostu. 
Nevím, jak na tom jsme, některé městské obvody je již mají instalovány ve všech 
bytových jednotkách. 
Ing. Stachura - víme o tom, projekt města je na odboru evidován, komunikujeme 
s městem, má to být městem hrazeno v plné výši. 
Ing. Mihálik - město chystá prostřednictvím společností OV ANET a. s. novou aplikaci 
"čistá Ostrava". Je to v podstatě obdoba zelené policejní linky, kde občané hlásí, 
co se stalo, kde je poškozená lavička, kde je díra v komunikaci atd. Mohlo by nám 
to do budoucna nahradit systém podnětů, který je velice upovídaný - jedná se spíše 
o písemnou komunikaci. Aplikace už umožňuje v prvním filtru roztřídit, o jaký problém 
se jedná, problém popsat a druhá strana už má možnost řešení. Pozval jsem p. Hrotíka, 
ředitele společnosti OVANET, a.s. a to na 14.02.2018 ve 14.00 hod., abychom si ujasnili, 
jestli aplikace jde nějak přizpůsobit našim potřebám. Jednání by se měli hlavně zúčastnit 
zástupci odboru komunálních služeb, odboru rozvoje obvodů a bylo by dobré, kdyby 
se jednání zúčastnil také p. Zábojník, místostarosta. Dále upozorňuji Mgr. Novotného, 
tajemníka, že byl opět zdůrazněn možný nákup elektrovozidel. Město eviduje, že městské 
obvody mají zájem o 15 ks těchto vozidel. Bude vyhlášen jednotný tendr, pak vozidla 
budou jezdit v jednotném vizuálním stylu. Dotace bude velká - z fondu ministerstva 
životního prostředí 250 tis. Kč na vozidlo, 200 tis. Kč bude poskytovat město z fondu 
životního prostředí. 
Mgr. Bajgarová - zbytek by mohl být dodán z fondu životního prostředí městského 
obvodu Poruba? 
Ing. Mihálik - ano, ve fondu je 9 mil. Kč, tak by neměl být problém zbytek uhradit. 
Městský obvod Poruba žádal o jedno vozidlo. Dále byl zmíněn závěr auditu, který 
proběhl v městských obvodech. Audit byl pouze v městském obvodu Třebovice zcela bez 
chyb, poměrně závažné problémy byly shledány v městském obvodě Radvanice a 
Bartovice a v městském obvodě Mariánské Hory. Nicméně i v ostatních obvodech jsou 
chyby, ale činí se nápravná opatření - i u nás. Úřad práce prezentoval dvě věci -
poděkoval městským obvodům, že vytváří prostředí pro možnost zapojení 
nezaměstnaných do veřejněprospěšných prací a do veřejné služby. Městský obvod Poruba 
byl pochválen, byli jsme označeni za největšího nositele zaměstnanosti z pohledu 
veřejněprospěšných prací. I Úřad práce konstatoval, že pravděpodobně ten rezervoár 
použitelných nezaměstnaných je takřka vyčerpán, že už se velmi těžko hledají 
uplatnitelní lidé. Další prezentace byla směřována k tomu, jaká je v této chvíli 
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nezaměstnanost. V Ostravě je necelých 7 % a v městském obvodu Poruba 6 %, což podle 
mě jsou historicky nejnižší čísla. 

Mgr. et Bc. Vojtěch Curylo, DiS. 
co se staví v Přívoze před ocelovým mostem směrem na Petřkovice? 
Ing. Mihálik - outletové obchodní centrum - sezónně vyprodávané zboží. 
Mgr. et Bc. Vojtěch Curylo, DiS.- na zasedání Zastupitelstva městského obvodu Poruba, 
které se bude konat 21.02.2018 bude předložen materiál týkající se tramvají? Máme 
nějaké informace? 
Ing. Mihálik - město by nás mělo vyzvat, abychom své stanovisko projednali 
na zasedání Zastupitelstva městského obvodu Poruba, nicméně by měl předcházet 
seminář pro Zastupitelé městského obvodu Poruba. O termínu budete informováni. 

78. schůze Rady městského obvodu Poruba byla ukončena v 10:45 hodin. 

V Ostravě-Porubě, dne 01.02.2018 

Zapsala: Ing. Pavla Maj��or vnitřních věcí 

Ing. Petr Mihálik Pel� 
starosta městského obvodu Poruba místostarosta městského obvodu Poruba 

Příloha zápisu: 
1. Usnesení ze 78. schůze Rady městského obvodu Poruba v neanonymizované verzi (pouze 

pro členy Rady městského obvodu Poruba). 
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